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Protokół nr 73/V/2018 

 
posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej 

Rady Miejskiej w Łodzi 
z dnia 16 maja 2018 r.  

 
 
I. Obecność na posiedzeniu: 
 
 
stan Komisji   -   11 radnych  
 
obecnych   -   11 radnych  
 
nieobecnych  -     0 radnych  
 
oraz zaproszeni goście. 
 
 
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
 
Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
II. Proponowany porządek posiedzenia: 
 
 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi  
w sprawie skargi p. W. Sz. na działanie Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej - druk BRM nr 87/2018. 

2. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 
 
III. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 
 
Przewodniczący Komisji p. Adam Wieczorek powitał obecnych na sali radnych oraz 
zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum 
niezbędne do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia.  
 
Radni przyjęli porządek przez aklamację.  
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Ad pkt 1 - Przyjęcie protokołów nr 61/X/2017, nr 62/XII/2017, nr 69/III/2019  
i nr 70/III/2018 posiedzeń Komisji.  
 
 
Radny p. Tomasz Głowacki omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Faza pytań i dyskusji.  
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Brak głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Komisji  poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za” , przy braku  głosów „przeciw”   
i braku  głosów „wstrzymuj ących się” , jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
 
Ad pkt 2 - Sprawy wniesione i wolne wnioski.  
 
 
Radny p. Andrzej Kaczorowski wyraził opinię, iż impreza organizowana przez UMŁ  
pn. Łódzkie Senioralia, skierowana do tej grupy społecznej wymaga pochwały dla służb 
Prezydenta Miasta Łodzi oraz społeczników, którzy w tę imprezę włączyli się. Dodał, że jest 
pełen uznania dla tego wydarzenia.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji p. Marcin Zalewski dodał, że ten czas spędził na 
uczestniczeniu w dwóch imprezach tj. Juwenaliach i Senioraliach i w taki sposób integrował 
młodzież akademicką z seniorami.  
 
 
Innych spraw nie zgłoszono.  
 
 
Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 
 
 
   Protokół sporządziła      Przewodniczący Komisji 
 
Magdalena Czerkawska             Adam Wieczorek 
 


